



## Politically Speaking

On the eve of Election 2019, Members of Parliament have much on their plates, including finishing up legislative work in Ottawa, being present for important votes, and beginning the hard work of recruiting volunteers and launching re-election campaigns in their ridings. Research Canada continues to meet with MPs and senior government officials, raising the importance of having a strong health research and health and biosciences presence on the new Council for Science and Innovation; increasing investments in doctoral and post-doctoral trainees; and putting patients first when it comes to reforming prices of new medicines in Canada. As you may be aware, Research Canada has sent a number of letters over the past few months to the Prime Minister and relevant Ministers on these issues making the case on behalf of the health research and innovation ecosystem.

Over the next several months, we will be busy preparing all of the work products, including a dynamic website for our **Your Candidates, Your Health 2019 Election Campaign**. We will be calling all of our Members to meet with Federal Election 2019 Candidates, using the advocacy tools and leave-behind information that reinforces our advocacy messages with incumbents and introduces new Candidates to our sector. Building relationships with our future Members of Parliament starts during election campaigns! More information about this initiative is included below.

By the time Parliament prorogues this June, Research Canada will have hosted five Parliamentary Health Research Caucus luncheons and receptions profiling

our Members and their best and brightest researchers, and will have held our Annual General Meeting focused on the future of doctoral and post-doctoral trainees. We will have launched, in partnership with five national health organizations, a National Public Opinion Poll tracking data from previous polls, the results of which our Members can use with Candidates during Election 2019, and we will have met with a number of Ministers, senior government officials and MPs in an effort to raise concerns regarding investments in health research and health and biosciences policy. Finally, we will have chosen a Leader (or two) in Health Research Advocacy who will be the 2019 recipient of our Leadership in Advocacy Award. There is nothing more important than recognizing those among us whose persistence and commitment to our cause never wavers and has made a difference to our sector.

Stay tuned. The summer may be upon us, but Research Canada will be in the field laying the groundwork for a federal election advocacy campaign that positions our sector for the new Parliament. See you in the fall!

### **Research Canada in Action**

Over the past few months, Research Canada has been hard at work to continue our advocacy efforts in support of Canada's health research and health innovation ecosystem. In addition to meeting with Members of Parliament, Senators and other key Government Officials, we have developed a number of letters to Ministers and responses to Budget 2019, all of which are available on our website.

- [Patented Medicine Prices Review Board \(PMPRB\): A Letter to Prime Minister Trudeau](#)
  - [Canada's Middling Budget 2019: An Editorial](#)
  - [Investing in the Middle Class: Highlights from Budget 2019](#)
  - [Athena SWAN Draft Charter: A Letter to Minister Duncan](#)
  - [Health and Biosciences Economic Strategy Table \(HBEST\) Report: A Letter to Ministers Bains and Duncan](#)
  - [Council on Science and Innovation: A Joint Letter to Ministers Bains and Duncan](#)
-



Research Canada, along with five other national health organizations, recently conducted a national poll on Canadians' views about health and medical research – **CanadaSpeaks! 2019** – that updates the results from landmark surveys in 2006, 2009 and 2015. These public opinion polls demonstrate Canadians' strong support for health research and further show that Canadians see a strong public and private role in funding health research in Canada. Research Canada will be using these results as part of the **Your Candidates, Your Health** 2019 Federal Election Campaign initiative to share these messages with Candidates and Incumbents.

[Visit our website](#) to learn more about **CanadaSpeaks! 2019** and to read the report.

A promotional graphic for a Parliamentary Health Research Caucus Reception. At the top left, it says "PARLIAMENTARY HEALTH RESEARCH CAUCUS RECEPTION" and "MAY 15, 2019". The main title "Women's Health and Health Research in Canada:" is in large, bold, white letters. Below it, the subtitle "THE CASE FOR A SEX AND GENDER-BASED ANALYSIS" is in smaller white text. To the right of the text is a photograph of a medical professional wearing a stethoscope, pointing at a circular graphic. The graphic contains icons related to health and gender research, such as a brain, a hand, a maple leaf, a person, a caduceus, a heart, a microscope, and a DNA helix.

Health research and practice have traditionally assumed a gender-neutral or gender-blind stance by using men as the standard for medical practice while excluding women from clinical trials and other research. This Parliamentary Health Research Caucus Reception will feature thirteen researchers who use a sex- and gender-based analysis to demonstrate how women and men differ—often very significantly—in patterns of illness, disease risk factors, treatments and social contexts.

### Theme 1: Women and Drugs

**Robyn McQuaid, PhD**

The Royal's Institute of Mental Health Research, affiliated with the University of Ottawa

**Jennifer Phillips, PhD**

The Royal's Institute of Mental Health Research, affiliated with the University of Ottawa

**Zainab Samaan, MBChB, MSc, PhD**

McMaster University

**Sherry Stewart, PhD**

Dalhousie University

## **Theme 2: Gender and Violence**

**Janice Du Mont, EdD**

Women's College Research Institute | Women's College Hospital | University of Toronto

**Sherry Pictou, PhD**

Mount Saint Vincent University

**Donna W. Stewart, CM, MD, FRCPC**

University of Toronto | University Health Network | Toronto General Hospital Research Institute

## **Theme 3: Sex, Gender and Health Outcomes**

**Sofia Ahmed, MD, MSc, FRCPC**

University of Calgary | Alberta Health Services | Can-SOLVE CKD Network

**Lori Brotto, PhD**

Women's Health Research Institute | UBC | Vancouver Coastal Health Research Institute

**Thais Coutinho, MD**

University of Ottawa Heart Institute | University of Ottawa

**Andrée-Anne Ledoux, PhD**

CHEO Research Institute | University of Ottawa

**Dawn Martin-Hill, PhD**

McMaster University

**Louise Pilote, MD, MPH, PhD**

Research Institute of the McGill University Health Centre | McGill University

RESEARCH CANADA'S 2019 ANNUAL GENERAL MEETING

# **The Future of Health Research in Canada**

JUNE 5, 2019



Research Canada's 2019 AGM, which will take place in **Ottawa on June 5, 2019**, will focus on the future of health research in Canada. The number of scholarships and fellowships awarded by the federal granting councils has not kept pace with the increased enrollment in doctoral programs, leading to a

disproportionately small percentage of trainees receiving direct funding. This year's AGM day will include a **Panel Presentation on the Canadian Doctoral and Post-Doctoral Experience** as well as a **Parliamentary Health Research Caucus Luncheon on the Student Perspective**. [Visit our website](#) to register online now!

## Day-at-a-Glance

10:00 am – 11:50 am: **Panel Presentation – Calling for Recognition, Better Funding and Career Training: The Canadian Doctoral and Post-Doctoral Experience**

**Joe Sparling, PhD**

Canadian Association of Postdoctoral Scholars

**Tina Gruosso, PhD**

Science & Policy Exchange

**Jennifer Polk, PhD**

Beyond the Professoriate



12:00 pm – 1:20 pm: **Parliamentary Health Research Caucus Luncheon – The Future of Health Research in Canada: The Student Perspective**

**Shawn McGuirk, PhD**

McGill University | NSERC | Science & Policy Exchange

**Taylor Morriseau**

University of Manitoba | Children's Hospital Research Institute of Manitoba

1:30 pm – 3:00 pm: **Research Canada's 14<sup>th</sup> Annual General Meeting**



# YOUR CANDIDATES YOUR HEALTH

---

---

## VOS CANDIDATS VOTRE SANTÉ

**Your Candidates, Your Health** is Research Canada's federal election initiative that profiles Research Canada's Members, Supporters and Partners and delivers our health research and health innovation messages to federal election Candidates and Canadians. For Sponsors, this initiative provides the opportunity to introduce and brand your company or institution with federal election 2019 Candidates.

Central to this initiative is an on-the-ground kit folder that our Members, Supporters and Partners use during the election campaign to raise awareness among Candidates about the social and economic benefits of Canadian health research and health innovation. There is also an interactive website for both election Candidates and Advocates to provide resources and stimulate discussion regarding the critical importance of health research and innovation to the health and well-being of Canadians. Candidates use the website during the election, and if elected as MPs, continue to use it for information about health research and health innovation.

---



**HRI PORTAL**  
health . research . innovation

**Incredible savings . targeted media list**

Your research news is our news! Built on the same platform as popular newswire services and at a fraction of the cost of regular media distribution services

**hriportal.ca**

613-234-5129 | [media@hriportal.ca](mailto:media@hriportal.ca)



## News from the HRI Portal



**HRI PORTAL**  
health . research . innovation

[Toronto has twice as many urban Indigenous people than previously believed](#)

TORONTO, May 3, 2019 — Urban Indigenous people have been historically underrepresented in various censuses. New and highly applicable research brings this into sharp focus and offers a statistical solution that will have broad impacts across governmental and health policy and [\[...\]](#)

[Politicians who campaign on health and medical research this fall will get more traction from voters](#)

OTTAWA, April 16, 2019 — Canadians are increasingly convinced that Canada should be a global leader in health and medical research, according to an important new survey on health research and health innovation [\[...\]](#)

## Parliamentary Reception to Explore How Research Can Inform Solutions to Canada's Opioid Crisis

OTTAWA, April 10, 2019 — More than 11 Canadians are dying every day on average because of opioids, according to new data from the federal government. Canada is the world's second highest per-capita consumer [\[...\]](#)

## Researchers study mother-preschooler attachment and maternal depression

TORONTO, April 8, 2019 — York U-led research looks at mother-child attachment and maternal depression; finds that children who have the greatest challenges with attachment have mothers with more symptoms of depression. This highlights an important reason why helping mothers [\[...\]](#)

## York-Yale research finds racial differences in end-of-life care

TORONTO, April 8, 2019 — York-led research, conducted in collaboration with Yale University, discovers racial/ethnic differences in end-of-life care, which suggests that local practice patterns may be influencing decisions around this care. The researchers have policy-based suggestions for improvement that [\[...\]](#)

## Patients Say “No” to Unjustifiable New Regulations That Will Obstruct the Entry of New Medicines to Canada

TORONTO, April 8, 2019 – Two major Canadian patient organizations have appealed directly to Prime Minister Trudeau in an open letter calling for a moratorium on planned changes to the Patented Medicines [\[...\]](#)

## Gairdner Award Laureates Meet Parliamentarians to Share Their Award-Winning Research

OTTAWA, April 3, 2019 – Senator Judith Seidman, Senate Representative of the Parliamentary Health Research Caucus, will co-host with Research Canada and the Gairdner Foundation, a luncheon at the Fairmont Chateau Laurier [\[...\]](#)

## Canada's Middling Budget 2019

OTTAWA, March 27, 2019 — Budgets, by their nature, are multi-headed beasts. They must provide a financial blueprint for the country, prioritizing investments and signalling to markets how Canada plans to grow its economy and create opportunities for its people. [\[...\]](#)

## Health Charities Coalition of Canada Response to Federal Budget 2019

OTTAWA, ON March 20, 2019 — The Health Charities Coalition of Canada (HCCC) applauds the Federal Government's commitment to supporting the health of Canadians by allocating 35m\$ for the establishment of the Canadian [...]

## Canada's Stem Cell Network Welcomes Renewed Federal Commitment for Stem Cell & Regenerative Medicine Research

OTTAWA, March 20, 2019 — Through Budget 2019, the Government of Canada has signalled its continued confidence in Canadian stem cell and regenerative medicine research with a multi-year investment of \$18 million through [...]

## Research Canada Welcomes Investment in Canada's Future Generation and Research Ecosystem

OTTAWA, March 20, 2019 – Budget 2019 strengthens the federal government's commitment to the research environment and a highly skilled workforce, which are the cornerstones of a globally competitive knowledge economy. Investing in [...]

## Research Canada Advocates for Health Research and Innovation Ahead of 2019 Budget

OTTAWA, March 12, 2019 — The Honourable Bill Morneau, Minister of Finance will unveil the 2019 federal budget on March 19, 2019. Following the Fall Economic Statement 2018, announced by Minister Morneau last November, Research Canada hopes to see [...]

## Research Canada Welcomes Five New Members Into Its Alliance

OTTAWA, February 29, 2019 — Research Canada: An Alliance for Health Discovery is pleased to welcome five new Members into its Alliance dedicated to advancing health research and health innovation in Canada: Bow Valley College, Osteoporosis Canada, Mood Disorders Society [...]

## A 'RARE' EVENT: MPs from four parties unite for Parliament Hill flag-raising with the Rare Disease Foundation to mark International Rare Disease Day

OTTAWA, February 27, 2019 — A ‘RARE’ EVENT: MPs from four parties unite for Parliament Hill flag-raising with the Rare Disease Foundation to mark International Rare Disease Day WHEN: Thursday, February 28, 2019, 10:30 am – 12:30 pm (Flag-raising at [...])



## Parlons politique

À l'approche des élections de 2019, les députés ont beaucoup de pain sur la planche. Entre autres, ils doivent terminer le travail législatif à Ottawa, être présents pour les votes importants et entamer le dur travail de recrutement de bénévoles et de lancement de leurs campagnes de réélection dans leurs circonscriptions. Recherche Canada continue de rencontrer des députés et des hauts fonctionnaires pour leur parler de l'importance d'avoir une forte représentation du milieu de la recherche en santé et du secteur de la santé et des biosciences au sein du nouveau Conseil des sciences et de l'innovation, d'accroître les investissements visant les stagiaires doctoraux et postdoctoraux et de penser aux patients d'abord en procédant à la réforme des prix des nouveaux médicaments au Canada. Comme vous le savez peut-être, Recherche Canada a, au cours des derniers mois, envoyé plusieurs lettres au Premier ministre et aux ministres concernés sur ces questions pour plaider en faveur de l'écosystème de la recherche et de l'innovation en santé.

Au cours des prochains mois, nous serons occupés à préparer tous les produits de travail, notamment un site Web dynamique, pour notre **campagne Vos candidats, votre santé qui précédera les élections de 2019**. Nous demanderons à tous nos membres de rencontrer les candidats aux élections fédérales de 2019 et d'utiliser les outils de promotion et les documents d'information créés à leur intention qui renforcent nos messages de plaidoyer

auprès des députés sortants et présentent notre secteur aux nouveaux candidats. C'est pendant les campagnes électorales que commence l'établissement de relations avec nos futurs députés! Vous trouverez ci-dessous plus d'information à ce sujet.

Au moment de la prorogation du Parlement en juin de cette année, Recherche Canada aura été l'hôte de cinq déjeuners et réceptions du Comité parlementaire sur la recherche en santé qui auront servi à faire connaître nos membres et leurs chercheurs les meilleurs et les plus brillants. Nous aurons tenu notre Assemblée générale annuelle portant essentiellement sur l'avenir des stagiaires doctoraux et postdoctoraux. Nous aurons lancé, en partenariat avec cinq organisations nationales du domaine de la santé, un sondage national d'opinion publique faisant le suivi des données recueillies lors de sondages antérieurs et dont les résultats pourront être utilisés par nos membres lors de leurs entretiens avec les candidats pendant la campagne électorale de 2019. En outre, nous aurons rencontré plusieurs ministres, hauts fonctionnaires et députés afin de leur faire part de nos préoccupations concernant les investissements en recherche et les politiques relatives à la santé et aux biosciences. Enfin, nous aurons choisi un leader (ou deux) en promotion de la recherche en santé pour recevoir notre Prix du leadership en promotion de la recherche de 2019. Rien n'est plus important que d'honorer ceux et celles dont la persistance et l'engagement à l'égard de notre cause ne flétrissent jamais et qui ont fait une différence pour notre secteur.

Restez au courant! L'été approche peut-être, mais Recherche Canada sera active sur le terrain à préparer une campagne de promotion en prévision des élections fédérales qui établira la position de notre secteur pour le nouveau Parlement. À cet automne!

### **Recherche Canada en action**

Au cours des derniers mois, Recherche Canada a travaillé fort pour poursuivre ses efforts de promotion à l'appui de l'écosystème de la recherche et de l'innovation en santé du Canada. En plus de rencontrer des membres du Parlement, des sénateurs et d'autres représentants clés du gouvernement, nous avons rédigé plusieurs lettres aux ministres et des réponses au budget de 2019 que vous pouvez lire sur notre site Web (*en anglaise seulement*).

- [Conseil d'examen du prix des médicaments brevetés : la lettre à le premier ministre Trudeau](#)
- [Investir dans la classe moyenne : Points saillants du budget de 2019](#)

- [Athena SWAN Projet de Charte : la lettre à la Ministre Duncan](#)
  - [La Table de stratégies économiques sur la santé et les sciences biologiques : la lettre aux ministres Bains et Duncan](#)
  - [Conseil des sciences et de l'innovation : la lettre commune aux ministres Bains et Duncan](#)
- 



Recherche Canada, en collaboration avec cinq autres organisations nationales du domaine de la santé, a récemment effectué un sondage national concernant les avis des Canadiens sur la recherche médicale et en santé – **Le Canada s'exprime! 2019** – qui actualise les résultats des importants sondages menés en 2006, 2009 et 2015. Ces sondages d'opinion publique démontrent que les Canadiens appuient fortement la recherche en santé et qu'ils considèrent que les secteurs public et privé ont un rôle important à jouer dans le financement de la recherche en santé au Canada. Recherche Canada utilisera ces résultats dans le cadre de son initiative **Vos candidats, votre santé** qu'elle mènera pendant la campagne électorale fédérale de 2019 pour partager ces messages avec les candidats et les députés sortants.

[Visitez notre site Web](#) pour en savoir davantage sur **Le Canada s'exprime! 2019** et pour lire le rapport.

---



Les chercheurs et praticiens en santé ont traditionnellement adopté une position neutre ou indifférente au genre en utilisant les hommes comme norme pour la pratique médicale tout en excluant les femmes des essais cliniques et

d'autres recherches. Pendant cette réception, le Comité parlementaire sur la recherche en santé accueillera des chercheurs qui appliquent une analyse comparative entre les sexes pour démontrer que les tendances en ce qui concerne la maladie, les facteurs de risque de développer des maladies, les traitements et les contextes sociaux ne sont pas les mêmes chez les hommes et les femmes et que souvent, elles sont même très différentes.

### **Thème 1 : Les femmes et les drogues**

**Robyn McQuaid, Ph. D.**

L'institut de recherche en santé mentale du Royal, affilié à l'Université d'Ottawa

**Jennifer Phillips, Ph. D.**

L'institut de recherche en santé mentale du Royal, affilié à l'Université d'Ottawa

**Zainab Samaan, MBChB, M. Sc., Ph. D.**

Université McMaster

**Sherry Stewart, Ph. D.**

Université Dalhousie

### **Thème 2 : Le genre et la violence**

**Janice Du Mont, D. Éd.**

Institut de recherche du Women's College | Hôpital Women's College | Université de Toronto

**Sherry Pictou, Ph. D.**

Université Mount Saint Vincent

**Donna W. Stewart, CM, M.D., FRCPC**

Université de Toronto | Réseau universitaire de santé | Institut de recherche du Toronto General Hospital

### **Thème 3 : Le sexe, le genre et les résultats en matière de santé**

**Sofia Ahmed, M.D., M.Sc., FRCPC**

Université de Calgary | Services de santé de l'Alberta | Can-SOLVE CKD Network

**Lori Brotto, Ph. D.**

Women's Health Research Institute | UBC | Vancouver Coastal Health Research Institute

**Thais Coutinho, M.D.**

Institut de cardiologie de l'Université d'Ottawa | Université d'Ottawa

**Andrée-Anne Ledoux, Ph. D.**

L'Institut de recherche du CHEO | Université d'Ottawa

**Dawn Martin-Hill, Ph. D.**

Université McMaster

L'ASSEMBLÉE GÉNÉRALE ANNUELLE DE RECHERCHE CANADA DE 2019

# L'avenir de la recherche en santé au Canada

LE 5 JUIN 2019



L'Assemblée générale annuelle de 2019 de Recherche Canada, qui aura lieu à **Ottawa le 5 juin 2019**, sera axée sur l'avenir de la recherche en santé au Canada. Le nombre de bourses et de subventions de recherche accordées par les conseils subventionnaires fédéraux n'a pas augmenté au même rythme que les inscriptions aux programmes de doctorat, ce qui fait qu'un pourcentage disproportionnellement petit de stagiaires reçoivent un financement direct. Il y aura aussi, le jour de l'AGA de cette année, un **panel sur l'expérience des stagiaires doctoraux et postdoctoraux au Canada** ainsi qu'un **dîner du Comité parlementaire sur la recherche en santé présentant le point de vue des étudiants**. [Visitez notre site Web](#) dès maintenant pour vous inscrire en ligne!

## Aperçu de la journée

10 h – 11 h 50 : **Panel – Demande d'une reconnaissance, d'un meilleur financement et d'une formation professionnelle : l'expérience doctorale et postdoctorale canadienne**

**Joe Sparling, Ph. D.**

L'Association Canadienne des Stagiaires Postdoctoraux

**Tina Gruosso, Ph. D.**

Dialogue Sciences & Politiques

**Jennifer Polk, Ph. D.**

Beyond the Professoriate

L'avenir de la recherche en santé au Canada

## LE POINT DE VUE DES ÉTUDIANTS

LE 5 JUIN 2019



12 h – 13 h 20 : Dîner du Comité parlementaire sur la recherche en santé –  
L'avenir de la recherche en santé au Canada : La point de vue des  
étudiants

**Shawn McGuirk, Ph. D.**

Université McGill | CRSNG | Dialogue Sciences & Politiques

**Taylor Morriseau**

Université du Manitoba | Children's Hospital Research Institute of Manitoba

13 h 30 – 15 h : L'Assemblée générale annuelle de Recherche Canada de  
2019



**YOUR CANDIDATES  
YOUR HEALTH**

**VOS CANDIDATS  
VOTRE SANTÉ**

**Vos candidats, votre santé** est l'initiative de Recherche Canada visant les élections fédérales qui présente des membres, des partisans et des partenaires de Recherche Canada et qui livre nos messages sur la recherche et l'innovation en santé aux candidats aux élections fédérales et à la population canadienne. Aux commanditaires, cette initiative donne l'occasion de présenter leur compagnie ou leur établissement et sa marque aux candidats aux élections fédérales de 2019.

L'élément central de cette initiative est une trousse d'information que nos membres, partisans et partenaires utilisent sur le terrain pour mieux sensibiliser les candidats aux avantages sociaux et économiques de la recherche et de

l'innovation canadiennes en santé. L'initiative comprend aussi un site Web interactif destiné aux candidats aux élections et aux défenseurs des intérêts du domaine qui offre des ressources et suscite les discussions sur l'importance critique de la recherche et de l'innovation en santé pour le bien-être et la santé des Canadiens. Les candidats utilisent le site Web pendant la campagne électorale et, s'ils sont élus, continuent de s'en servir pour obtenir des informations sur la recherche et l'innovation en santé.

---

## Des nouvelles du portail



[Les politiciens qui feront campagne cet automne pour la recherche médicale et en santé susciteront davantage de soutien des électeurs](#)

OTTAWA, le 16 avril 2019 – Les Canadiens sont de plus convaincus que le Canada devrait être un leader mondial en recherche médicale et sur la santé, selon les résultats d'un important nouveau sondage sur la recherche et l'innovation [...]

[Réception parlementaire pour explorer comment la recherche peut éclairer les solutions à la crise des opioïdes au Canada](#)

OTTAWA, le 10 avril 2019 — Selon de nouvelles données du gouvernement fédéral, les opioïdes tuent en moyenne plus de onze Canadiens par jour. Par habitant, le Canada est le deuxième plus [...]

[Des lauréats du Prix Gairdner rencontrent des parlementaires pour partager leur recherche primée](#)

OTTAWA, le 3 avril 2019 – La sénatrice Judith Seidman, représentante du Sénat au sein du Comité parlementaire sur la recherche en santé, sera, avec Recherche Canada et la Fondation Gairdner, l'hôtesse d'un [...]

[Coalition canadienne des organismes de bienfaisance en santé Réponse au budget fédéral 2019](#)

OTTAWA, le 20 mars 2019 — La Coalition canadienne des organismes de bienfaisance en santé applaudit à l'engagement du gouvernement fédéral d'appuyer la santé des Canadiens en affectant la somme de 35 millions de dollars à [...]

### Le Réseau de cellules souches du Canada se réjouit de l'engagement renouvelé du gouvernement fédéral envers la recherche sur les cellules souches et en médecine régénérative

OTTAWA, le 20 mars 2019 — Dans son budget de 2019, le gouvernement du Canada a confirmé sa confiance continue dans la recherche canadienne sur les cellules souches et en médecine régénérative avec un investissement pluriannuel de 18 millions [...]

### Recherche Canada se réjouit de l'investissement dans la future génération et l'écosystème de la recherche au Canada

OTTAWA, le 20 mars 2019 – Le budget de 2019 renforce l'engagement du gouvernement fédéral à l'égard de l'environnement de la recherche et de la formation d'une main-d'œuvre hautement qualifiée, qui sont les pierres d'assise d'une [...]

### Recherche Canada plaide pour la recherche et l'innovation en santé avant le dépôt du budget 2019

OTTAWA, le 12 mars 2019 — Le 19 mars 2019, l'honorable Bill Morneau, ministre des Finances, dévoilera le budget fédéral 2019. Après l'Énoncé économique de l'automne 2018 présenté par le ministre Morneau en novembre dernier, Recherche Canada espère maintenant que le budget de [...]

### Recherche Canada Accueille Cinq Nouveaux Membres Dans Son Alliance

OTTAWA, le 1er mars 2019 — Recherche Canada : une alliance pour les découvertes en santé est heureuse d'accueillir cinq nouveaux membres dans son alliance qui œuvre à faire avancer la recherche et l'innovation en santé au Canada. Ces organisations [...]

### Dîner du Comité parlementaire sur la recherche en santé : un appel aux armes pour protéger la santé mentale des vétérans

OTTAWA, le 19 février 2019 – La fréquence des maladies mentales chez les vétérans canadiens est plus de deux fois plus élevée que dans la population

générale du Canada. Ces taux incroyablement élevés exigent que [...]



Share



Tweet



Forward

Connect with us



Research Canada | Recherche Canada  
© 2019 All rights reserved | Tous droits réservés.

**mailing address/adresse mail:**

#401 - 17 York Street  
Ottawa, Ontario  
K1N 5S7

Want to change how you receive these emails?

You can [update your preferences](#) or [unsubscribe from this list](#).

Voulez-vous changer la façon dont vous recevez vos courriels?

Vous pouvez [mettre à jour vos préférences](#) ou vous [désabonner de cette liste](#).